
 
 
Številka: 900-2/2024/30 
Datum: 25. 9. 2024 
 
 
OSNUTEK ZAPISNIKA 1. SEJE SVETA STARŠEV 
 
 
Prva seja Sveta staršev je bila v torek, 24. 9. 2024, ob 18. 00 v  prostorih zbornice OŠ Predoslje 
Kranj. 
 
Prisotni: Ančimer Danijel, Guslov Dragan, Kranjc Barbara, Jerše Gregor, Žnidaršič Jasmina, 
Vakaričič Nadja, Bajec Špela, Korenjak Benjamin, Logar Poljanec Nina, Smukavec Boštjan, 
Ribič Albina, Torkar Petra, Weisseisen Alenka, Trelc Tamara, Bedrač Primož, Pelko Urška, 
Ravnik Tea, Zupančič Logar Neža, ravnateljica Janja Sršen, pomočnica ravnateljice Katja 
Perčič Košir, pomočnica ravnateljice za vrtec Alenka Butara, tajnica VIZ Valentina Panzalović. 
 
Opravičeno odsotni: Erzetič Kristina, Greif Primož, Sedlar Medeja, Roblek Darja, Razinger 
Nina, Dolenec Gregor. 
 
 
Dnevni red: 
 

1. Nagovor ravnateljice. 
2. Izvolitev predsednice/predsednika Sveta staršev. 
3. Ugotovitev sklepčnosti seje. 
4. Potrditev dnevnega reda. 
5. Volitve v Svet zavoda (predstavitev kandidatov Sveta staršev, tajno glasovanje, izvoli-

tev treh predstavnikov staršev šole in vrtca - en kandidat vrtca, dva kandidata šole). 
6. Imenovanje člana v Komisijo za prehrano. 
7. Pogovor o šolski prehrani z gospo Evo Žemlja, organizatorko prehrane ter z gospo-

dom Jožetom Kosom, vodjem kuhinje.  
8. Pregled in potrditev zapisnika pretekle seje ter pregled realizacije sklepov. 
9. Predstavitev in sprejem Poročila o realizaciji LDN za šolsko leto 2023/2024 za šolo in 

vrtec.  
10. Predstavitev in sprejem LDN za šolo in vrtec za šolsko leto 2024/2025.  
11. Beseda predstavnikom oddelkov.  
12. Predlogi, pobude, vprašanja.  

 

  



 
 
Ad. 1 
 
Ravnateljica je v imenu OŠ Predoslje Kranj pozdravila zbrane. Med člani Sveta staršev je tudi 
nekaj novih članov. Ravnateljica je predstavila pomočnici ravnateljice za šolo in vrtec ter 
zapisnikarico, tajnico Valentino Panzalović. 
 
 
Ad. 2 
 
Ravnateljica je povedala, da je bil v šolskem letu 2023/2024 predsednik Sveta staršev g. 
Gregor Jerše. Svojo vlogo je odgovorno in zavzeto opravljal, za kar se mu ravnateljica 
zahvaljuje.  
 
Zatem je pozvala Svet staršev k izvolitvi novega predsednika. 
 
Svet staršev je soglasno izvolil in potrdil, da je v letošnjem šolskem letu ponovno predsednik 
g. Gregor Jerše, predstavnik 3. a razreda. 
 
G. Jerše se je zahvalil za izkazano zaupanje.  
 
SKLEP 1: Člani Sveta staršev so soglasno, z dvigom rok, izvolili g. Gregorja Jeršeta za 
predsednika Sveta staršev OŠ Predoslje Kranj v šolskem letu 2024/2025. 
 
 
Ad. 3 
 
Ugotovila se je sklepčnost seje (6 članov je bilo opravičeno odsotnih). 
 
 
Ad. 4 
 
Ravnateljica je predstavila dnevi red, ki je zapisan na vabilu. 
Dnevni red je bil soglasno potrjen. 
 
 
Ad. 5 
 
Ravnateljica je člane Sveta staršev pozvala, da se imenuje volilno komisijo za volitve 
predstavnikov kandidatov staršev šole in vrtca v Svet zavoda. Oblikovala se je tričlanska 
volilna komisija. Prostovoljno so se javili trije člani: ga. Albina Ribič, g. Boštjan Smukavec, g. 
Benjamin Korenjak. 
 



 
 
Ravnateljica je prisotne seznanila s kandidati za predstavnika staršev v Svet zavoda: Gregor 
Jerše, predstavnik 3. a razreda, Gregor Dolenec, predstavnik 7. a razreda, Guslov Dragan, 
predstavnik 1.b razreda ter predstavnica vrtca Neža Zupančič Logar. 
Volitve so bile izvedene tajno, volilo je 18 članov.  
Volilna komisija je preštela glasove in ugotovila, da so izmed štirih kandidatov izvoljeni: 2 
kandidata za šolo, g. Gregor Jerše in g. Dragan Guslov ter kandidatka za vrtec, ga. Neža 
Zupančič Logar. 
 
SKLEP 2: Člani Sveta staršev so z volitvami, izvedenimi na 1. seji Sveta staršev, dne 24. 
9. 2024, izvolili dva predstavnika Sveta staršev in predstavnico vrtca v Svet zavoda OŠ 
Predoslje Kranj. Predstavnika za šolo sta g. Gregor Jerše in g. Dragan Guslov, za vrtec 
je bila izvoljena ga. Neža Zupančič Logar. 
 
 
Ad. 6  
 
Ravnateljica je povedala, da je na 1. seji potrebno izvoliti še novega člana/članico za Šolsko 
prehrano, ker je prejšnja članica zapustila našo šolo. 
 
SKLEP 3: Člani Sveta staršev so soglasno, z dvigom rok, izvolili g. Gregorja Jeršeta za 
novega člana Šolske prehrane. 
 
 
Ad. 7  
 
Ravnateljica je za obravnavo 7. točke povabila šolsko organizatorko prehrane, gospo Evo 
Žemljo ter vodjo kuhinje, g. Jožeta Kosa. Na seji sta predstavila njuno delo, nove smernice ter 
analizo anketnega vprašalnika za starše o prehrani na šoli. V debati s predstavniki staršev je 
bilo podanih nekaj predlogov in pobud za spremembo nekaterih živil v šolski prehrani. Na 
koncu je ga. Žemlja seznanila predstavnike, da bo drugi sestanek komisije za šolsko prehrano 
že v mesecu oktobru in tudi na ta sestanek bodo povabljeni vsi starši. 
 
 
Ad. 8 
 
Ravnateljica je povedala, da je bila zadnja seja Sveta staršev dne 4. 6. 2024. Zapisnik seje je 
bil pregledan s strani prejšnjega Sveta staršev.  
Posebnosti pri realizaciji sklepov pretekle seje ni bilo. Kar je bilo zapisano (seznam učnega 
gradiva, predavanje za starše o spletnem nasilju), je realizirano. 
Na tem mestu je izpostavila, da bo še eno predavanje za starše s podobno problematiko 
organizirano v letošnjem šolskem letu. Na šolski spletni strani bodo pod zavihkom Svetovalna 
služba objavljene izobraževalne vsebine za starše. 
 



 
 
Ravnateljica je člane Sveta staršev pozvala k potrditvi zapisnika pretekle seje. 
Člani Sveta staršev so soglasno potrdili pretekli zapisnik in ugotovili, da so sklepi realizirani. 
 
SKLEP 4: Člani Sveta staršev so soglasno, z dvigom rok, potrdili zapisnik 4. redne 
seje Sveta staršev z dne 4. 6. 2024. 
 
Ad. 9 
 
Ravnateljica je pozvala starše, da odločijo, ali se dokumente natančno predstavi ali bi želeli 
dokument pregledati preko razprave, vprašanj, saj se je gradivo poslalo predstavnikom že pred 
sejo v pregled. Člani so se soglasno strinjali, da se o gradivu pogovori preko vprašanj.  
 
Ravnateljica je na kratko predstavila Poročilo šole. 
 
Zatem je najprej predala besedo g. Butari, pomočnici ravnateljice vrtca pri OŠ Predoslje Kranj.  
Ga. Butara je kratko predstavila glavne podatke Poročila lanskega delovnega načrta.  
Povedala je, da je bilo vrtčevsko leto 2023/24 uspešno zaključeno.  
 
Ravnateljica je na kratko povzela bistvene posebnosti o poteku in realizaciji načrtovanega iz 
preteklega šolskega leta 2023/24.  
Povedala je, da smo lansko šolsko leto uspešno zaključili. Devet učencev šolanja ni uspešno 
zaključilo. Osem učencev razred ponavlja, devetošolec popravnih izpitov žal ni opravljal, 
šolanje nadaljuje na Ljudski univerzi Kranj. 
Uspešno smo zaključili tudi sodelovanje v poskusu Prenove razširjenega programa. 
 
SKLEP 5: Člani Sveta staršev so soglasno potrdili Poročilo o realizaciji LDN za vrtec in 
šolo v šolskem letu 2023/2024. 
 
 
Ad. 10 
 
Predstavitev in sprejem LDN vrtca in šole za šolsko leto 2024/2025.  
 
Ravnateljica in pomočnica ravnateljice Alenka Butara sta najprej na kratko predstavili vsebino 
LDN vrtca. 
 
Ravnateljica je predstavila investicije, ki se vršijo, ali pa so se že izvršile v zavodu.  
 
Ravnateljica je pojasnila nekaj novosti v novem šolskem letu v šoli. Glavna med njimi je 
razširjeni program - RAP. Na spletni strani šole so objavljeni vsi dokumenti, ki se vežejo nanj. 
Še posebej je omenila dejavnosti sredinega vrtiljaka - 2 uri različnih dejavnosti, v katere so 
vključeni vsi učenci, vpisani v (bivši) OPB; dejavnosti sredinega vrtiljaka se bodo tekom leta 
mesečno zamenjale, tako da bodo učenci vključeni v različne dejavnosti.  



 
 
Ure v RAP-u so dolge 45 minut. V to so zajeti: kosilo, domača naloga, učenje, dejavnosti ter 
prosta igra.  
Ravnateljica je tudi povedala, da na šoli nadaljujemo z izvajanjem dejavnosti varnega in 
spodbudnega učnega okolja, med drugim so enkrat mesečno uvedene dodatne razredne ure 
od 4. do 9. razreda, kjer se bodo izvajale te dodatne vsebine. 
Jutranje varstvo in rekreativni odmor tudi letos ostaja v enakem obsegu.  
V mesecu decembru se letos ponovno načrtuje novoletni bazar. 
 
Pomočnica ravnateljice vrtca Alenka Butara je povedala, da za vrtčevsko leto 2024/25 
načrtujejo izvedbo lastnih gledaliških iger za starše in otroke. Prav tako bodo tako kot vsako 
leto sodelovali na šolskem bazarju. Ostale dejavnosti ostajajo nespremenjene. 
 
 
SKLEP 6: Člani Sveta staršev so soglasno potrdili LDN vrtca in šole za šolsko leto 
2024/2025.  
 
Ad. 11 in 12 
 
Beseda predstavnikov razredov in vrtca pri OŠ Predoslje Kranj. 
 
Predstavniki staršev so imeli pripombo v zvezi s pomanjkanjem časa pri malici in kosilu. Malici 
je namenjeno 15 minut, kosilu 20 minut. Pri kosilu se pojavlja problematika čakanja na obrok.  
 
Ravnateljica je pojasnila, da imamo v jedilnici žal premalo prostora, tako da le učenci osmih in 
devetih razredov jedo v jedilnici, ostali v razredih. Da bi primanjkovalo časa do sedaj ni bilo 
opaziti, bo pa preverila pri učiteljih in v jedilnici. Pri kosilu pa je povedala, da so v jedilnici 
prisotni dežurni učitelji, ki poskrbijo, da učenci, ki imajo po kosilu naprej pouk, odidejo mimo 
vrste in ne čakajo, kar velja le za primer, ko ima učenec še 7. uro pouk. Učenci namreč 
večinoma kosijo po končanem pouku.  
 
Predstavnici 4.a in 4.b sta izpostavili, da otroci v RAP-u ne naredijo domače naloge v šoli.  
 
Ravnateljica je pojasnila potek dela v RAP-u, ki je točno določen po šolskih urah in kjer je ena 
ura namenjena tudi samostojnemu učenju in opravljanju domače naloge. Lahko se zgodi, da 
ima v dnevu učenec zgoščene dejavnosti vse do 14.30, potem odide domov in je to razlog, da 
naloge ta dan ne opravi. Ravnateljica pove, da bo preverila pri učiteljicah, zakaj domača naloga 
ni opravljena.  
 
Vprašanje predstavnikov staršev je bilo tudi glede jutranjih prihodov otrok v šolo. Izpostavili so, 
da otroci čakajo zunaj, ker so vrata šole še zaklenjena. 
 
Ravnateljica je povedala, da je jutranji prihod omogočen do 8. ure zjutraj, ko se učenci vključijo 
v jutranje varstvo. Za vse ostale učence se šola odpre ob 8.10 uri. Če pridejo prezgodaj v šolo, 



 
 
morajo nekaj minut počakati. Pojasnila je, da v nasprotnem primeru pride do velikega kaosa 
in ni možno zagotoviti reda na šoli. Pretekle izkušnje žal kažejo, da je bilo zjutraj preveč 
učencev na hodnikih pred razredi, ki niso bili v jutranjem varstvu in so motili ostale, ki so že 
imeli pouk. Na koncu je dodala, da v primeru slabega vremena učenci ne stojijo pred šolo, 
ampak lahko počakajo v vetrolovu do 8.10 ure. 
 
 
Ravnateljica se je prisotnim zahvalila za udeležbo na 1. seji Sveta staršev ter še enkrat vsem 
skupaj za tvorno sodelovanje. 
 
Sestanek se je zaključil ob 20.30. 
 
 
 
Zapisala:           Predsednik Sveta staršev: 
 
Valentina Panzalović                                    Gregor Jerše 
 


